
STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 4 ze dne 18. 2. 2009 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Nikola 
Pantovič, Bc. Jan Sladovník, Ing. Andrea Žejdlová 

Host: Doc. Ing. Milan Hrdý, Ph.D. (bod č. 9) 

Přítomno: 6 senátorů, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 4. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu ze 3. zasedání z 8. 10. 2008 

3) Setkání se studenty 

4) Erasmus workshop 

5) Ples fakulty 

6) Miss fakulty 

7) Promoce chebské části fakulty 

8) Ostatní 

9) Rozprava a řešení studentských problémů s děkanem fakulty 

 

Ad 1) Zahájení 4. zasedání SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU J. Sladovník přivítal přítomné senátory a seznámil je  
s programem 4. zasedání, o kterém dal hlasovat. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 4. zasedání. 

Hlasování – pro: 6 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2) Schválení zápisu ze 3. zasedání z 8. 10. 2008 

J. Sladovník dal hlasovat o schválení zápisu z předchozího zasedání. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 3 ze dne  
8. 10. 2008. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 2. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Setkání se studenty 

Studentští senátoři debatovali nad proběhlým setkáním se studenty, respektive nad tím,  
zda v dalším semestru připravovat takové setkání po zkušenosti, kdy na poslední takové 
nepřišel jediný student. SK AS FEK ZČU na situaci zareagovala tím, že studentům 
prostřednictvím pana děkana rozeslala hromadný e-mail, ve kterém vyjádřila potěšení z toho, 
že studenti nemají žádné problémy a jsou na naší fakultě spokojeni. Ani po tomto e-mailu se 
žádné dotazy neobjevily. 

Přesto na různých studentských fórech a dalším se za několik dní otevřelo několik otázek, 
které studenty začaly trápit. Je škoda, že studenti se svými problémy nepřijdou  
za studentskými senátory, ale pouze si mezi sebou sdělují své někdy negativní připomínky  
a pocity. Přesto, že jim tato možnost byla několikrát nabízena. Několik studentů ji ale 
samozřejmě již využilo. 

Na základě těchto poznatků se SK AS FEK ZČU rozhodla v příštím semestru nepořádat 
takovéto setkání, a to především z toho důvodu, že příprava na něj zabere senátorům, stejně 
tak jako dalším hostům, čas, který mohou například věnovat předcházení různých problémů. 

 

Ad 4) Erasmus workshop 

P. Boháčová krátce shrnula proběhlý Erasmus workshop, který se konal 3. 12. 2008 a uvedla, 
že ohlasy od studentů byly pozitivní a tento workshop přispěl k většímu počtu zájemců  
o výjezd na zahraniční studijní pobyt v letošním roce. Cílem bylo seznámit studenty blíže 
s tím, co Erasmus program znamená, co jim může přinést, dozvěděli se i o dalších 
možnostech studia či pracovních stážích v zahraničí. A především měli možnost mluvit se 
studenty, kteří již na Erasmu byli a dále s garanty příslušných mobilit. Dle vyhodnocených 
dotazníků byli studenti s workshopem spokojeni a byl pro ně přínosem v ohledu získání 
mnoha praktických informací. 

Jedinou slabou stránkou letošního ročníku byla kapacita učebny, jelikož se workshopu 
zúčastnilo více studentů, než se předpokládalo, což ovšem na druhou stranu pořadatele velice 
potěšilo. Proto zůstává místo konání podnětem k zamyšlení pro příští ročník této akce. 
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Ad 5) Ples fakulty 

J. Sladovník seznámil ostatní senátory s děním okolo plánovaného tradičního plesu fakulty. 
Jelikož by se 3 týdny před připravovaným plesem fakulty v Chebu konal ples pořádaný 
bývalým organizátorem fakultního plesu V. Keblůškem a bylo mezi studenty zjištěno, že  
na další – fakultní ples by se již nedostavili, probíhá v současné době vyjednávání mezi 
vedením fakulty a V. Keblůškem na spolupráci při přípravě plesu, kdy by za určitých 
podmínek bylo na již vylepené plakáty doplněno logo fakulty a některý ze členů vedení by 
měl možnost promluvit na začátku plesu. 

 

Ad 6) Miss fakulty 

1. 4. 2009 se v Chebu uskuteční Miss fakulty. Tato akce se bude konat již po několikáté  
a pořadatelé by z této akce rádi udělali tradici. Zúčastnit se jak na straně soutěžících, tak 
diváků samozřejmě mohou studenti a akademičtí pracovníci jak z plzeňské, tak chebské části 
fakulty. Více informací bude uvedeno v dostatečném časovém předstihu a informační letáky 
budou vyvěšeny včas v obou částech fakulty. 

 

Ad 7) Promoce chebské části fakulty 

Ke konci loňského akademického roku se diskutovalo o tom, zda by nebylo možné promoce 
v chebské části fakulty uspořádat jinde než v aule fakulty – na více reprezentativním místě. 
Plzeňští studenti mají promoce narozdíl od chebských v reprezentativních prostorách  
na zámku Kozel. N. Pantovič tedy tuto problematiku opět nadnesl a  tentokrát by se s ní chtěl 
v dostatečném časovém předstihu zabývat. K tomuto nápadu se přiklonili všichni členové SK 
AS FEK ZČU. 

N. Pantovič tedy navrhl uspořádat v chebské části fakulty anketu mezi studenty, zda takovýto 
zájem opravdu je a pokud ano, začne se vyvíjet další aktivita v této oblasti. 

 

Ad 8) Ostatní 

a) L. Lev uvedl, že na základě podnětu od Ing. Fišerové, která na svém cvičení mluvila  
o moderních účetních, respektive informačních systémech, začal více přemýšlet o možnosti 
výuky předmětů týkajících se účetnictví v systému SAP. Tento systém je dnes velice 
využívaným, a tedy i schopnost práce v něm je od absolventů vysokých škol požadována.  
Na naší fakultě se ale studenti s tímto systémem nemají šanci seznámit. 

b) J. Sladovník navázal na další v dnešní době velice moderní problematiku či směr, kterým je 
bezesporu oblast PR – public relations. Uvedl, že na jiných vysokých školách či fakultách 
existuje celý obor týkající se PR, ale na naší fakultě neexistuje ani jeden předmět, který by se 
touto tématikou zabýval. Ne tedy pouze okrajově, ale opravdu záměrně. 
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c) Dále J. Sladovník nadnesl dlouhodobý problém s nedostatkem židlí v budově Tylova 18. 
Respektive možná ne s nedostatkem jako spíše s neustálým přesouváním židlí z jedné 
místností do druhé. Pokud se totiž v nějaké učebně koná větší akce, studenti si židle vypůjčí  
a přinesou z jiné učebny, ale zpět je již nevrátí. 

d) P. Boháčová uvedla, že v únorovém čísle univerzitních novin STADY nevyšel jediný 
článek o naší fakultě. Je zvykem, že v každém čísle vychází několik článků z každé fakulty. 
To, že žádný článek nevyšel, není jistě zapříčiněno tím, že by se na naší fakultě nic 
zajímavého nedělo. Bylo by jistě dobré, se na toto více zaměřit, protože je opravdu škoda této 
možnosti ukázat úspěchy našich studentů, pedagogů či jiné, nevyužít. 

e) Senátoři diskutovali o tom, zda a kdy se uskuteční bowlingový turnaj, který naplánovali  
na minulém zasedání. Nejdříve se tedy zjistí informace o možných místech konání  
a organizačních záležitostech a na základě nich se bude postupovat dále. 

 

9) Rozprava a řešení studentských problémů s děkanem fakulty 

K tomuto bodu byl přizván děkan FEK ZČU doc. Hrdý. Studenti mu představili problémy  
a prosby, které již byly zmíněny v textu výše. Jednalo se o problematiku zavedení systému 
SAP, předmětu PR, možnost konání chebských promocí v reprezentativnějších prostorách  
a přesouvání židlí v budově Tylova 18. 

Doc. Hrdý přislíbil, že se všemi zmíněnými tématy bude zabývat a studentské senátory 
seznámí s řešením. 

 

V Plzni, 19. 2. 2009 

 

Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 
Doplnil: Bc. Jan Sladovník 


